
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 26. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 737
Hvordan vil ministeren forklare, at der sker en gennemsnitlig stigning på 76
procent fra 2009 til 2011 i vurderingen af grundene i Frederiksberg kommu-
ne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jan.E@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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